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Betreft: Stopzetten projectvoorstel Geitenboerderij met restaurant 

 

Geachte Statenleden 

Graag willen wij een aanvulling geven over het stoppen van ons project Geitenboerderij. Vier jaar 
geleden hebben wij een plan ingediend, ons project werd niet gehonoreerd maar wel als een 
verrijking gezien van het project Kop van het Horsterwold. Wanneer mensen het Kop van het 
Horsterwold zouden bezoeken konden ze een kijkje nemen op de boerderij en/of een kopje koffie 
drinken. Ons idee was om een rustpunt te realiseren waar je kunt genieten, beleven en ervaren! In 
gesprek met Staatsbosbeheer werd het duidelijk dat er geen plaats was voor een boerderij in het Kop 
van het Horsterwold. Wij zijn toen verder gaan kijken en kwamen uit om een boerderij te beginnen 
aan de rand van het Kop van het Horsterwold. Wij vinden het jammer dat Staatsbosbeheer vanaf het 
begin erg terughoudend is geweest in elke vorm van samenwerking! De conclusie was dat de enige 
manier om het project te laten realiseren was doormiddel van grondruil. Wij zouden ons perceel aan 
de Kemphaanweg ruilen voor de Bloesemlaan. Staatsbosbeheer had wel interesse in het perceel 
Kemphaanweg maar uit een gesprek met Provincie en Staatsbosbeheer werd duidelijk dat dit puur 
een zakelijk overkomst zou worden. Wij vroegen ons af van willen wij dit? Is dit waar we het plan 
voor hebben geschreven? Wordt ons project dan wel een succes zonder enige vorm van 
samenwerking? Kijkend naar andere projecten die ook wel agrarisch zijn vinden wij dat we wel erg 
alleen staan. Wij hebben daarom aan de hand van het taxatierapport Kemphaanweg en de houding 
van Staatsbosbeheer en Provincie te doen besluiten te stoppen met het project Geitenboerderij. 

 

Met vriendelijke groet 

Rob en Lenni Verduijn 

 

 

 

 

 


